
Protokół Nr 5/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 5 września 2019 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Piotr Gawryluk, Marek Martynowicz, 

Aleksy Roszczenko, Jan Szmuksta oraz Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki, Sekretarz Gminy 

Walentyna Sidoruk. W posiedzeniu nie uczestniczyła radna Katarzyna Witoszko. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzenie odbyło się w budynku Urzędu Miejskiego w Kleszczelach. Posiedzeniu 

przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz. Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o 

godzinie 13.00.  

Protokołowała Magda Raczkiewicz.  

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz przedstawił następujący projekt 

porządku posiedzenia:  

1) Przedstawienie porządku posiedzenia.  

2) Informacja o gospodarce wodno-ściekowej na terenie gminy, w tym funkcjonowaniu 

oczyszczalni ścieków.  

3) Zaopiniowanie projektów uchwał.  

4) Zaopiniowanie projektu stawek podatku od nieruchomości  

5) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

6) Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie.  

 

Ad. 2. Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła informację o gospodarce wodno-

ściekowej na terenie gminy, w tym o funkcjonowaniu oczyszczalni ścieków.  

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że zgodnie ze znowelizowaną ustawą stawki 

opłat za wodę i ścieki ustalane będą przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie na 

okres trzech lat, z inną stawką w każdym roku.  

Burmistrz Aleksander Sielicki wspomniał również o trwającej inwestycji polegającej na 

budowie kanalizacji wodno-ściekowej przy ulicy Źródlanej i Kolejowej, a także o wymianie rur 

wodociągowych pod dnem rzeki Nurzec.  

Do przedstawionego materiału Komisja nie wniosła uwag. Informacja stanowi załącznik nr 

2 do protokołu.  

 

Ad. 3. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dokonał wprowadzenia do projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej dla Powiatu Hajnowskiego.  

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały.  

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dokonał wprowadzenia do projektu uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały.  

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dokonał wprowadzenia do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.  

 



Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały.  

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dokonała wprowadzenia do projektu uchwały 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej i szczegółowości materiałów 

informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.  

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały.  

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dokonała wprowadzenia do projektu uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kleszczele na lata 2019-2024.  

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały.  

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dokonała wprowadzenia do projektu uchwały 

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 r.  

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały.  

Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 3 stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad. 5. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz wniósł o przyjęcie protokołu 

z posiedzenia odbytego w dniu 5 sierpnia 2019 r. bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu 

w Urzędzie Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajduje się na sali posiedzenia.  

Do treści protokołu członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 4/2019 posiedzenia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przyjęto jednogłośnie bez uwag.  

 

Ad. 6. Radny Piotr Gawryluk zapytał o dowóz dzieci do szkoły.  

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż obecnie za dowóz dzieci do szkoły 

odpowiada PKS NOVA.  

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki wspomniał o zmianie organizacji ruchu 

i obowiązujących objazdach, nadmienił że za ustalenie objazdów odpowiedzialny jest główny 

wykonawca.  

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 14.30 posiedzenie Komisji zakończono.  
 

Podpis protokolanta:  

 

Magda Raczkiewicz  

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

 

Marek Martynowicz 


